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Teknik- og Miljøforvaltningen  

Besvarelse vedrørende brug af tidligere 
parkeringspladser til bycykler 

Medlem af Borgerrepræsentationen Louise Theilade Thomsen (V) har 

den 15. januar 2024 stillet følgende spørgsmål til Teknik- og 

Miljøforvaltningen. 

Spørgsmål 

1. Hvad er planerne for de parkeringspladser/områder, hvor

bycyklerne tidligere kunne holde? 

2. Vil anvendelsen af områderne komme til politisk behandling?

Svar 

Ad 1.  

Efter firmaet bag Bycyklens konkurs har Teknik- og Miljøforvaltningen 

med midler fra garantierne i konkursboet nedtaget cykelstativerne og 

reetableret belægningen på arealerne. Forvaltningen har også 

undersøgt mulige fremtidige anvendelser af arealerne på de forskellige 

lokationer.  

Arealerne er forholdsvis små, hvorfor arealerne primært vil kunne 

anvendes til opstilling af bænke, cykelstativer, bilparkeringspladser, 

gøglerstik, begrønning mm. Forvaltningen har hørt flere interessenter, 

herunder lokaludvalgene, om deres ønsker for den fremtidige brug af 

arealerne.  

Ad. 2  

Forvaltningen forventer at fremlægge en indstilling til Teknik- og 

Miljøudvalget om anvendelse af Bycyklens arealer på mødet mandag 

den 26. februar 2024. 

Svaret er offentligt tilgængeligt på https://www.kk.dk/politik/politiske-

udvalg/teknik-og-miljoeudvalget/politikerspoergsmaal-til-teknik-og-

miljoeforvaltningen 
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